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Republika e Kosoves
Republika Kosova - Republic of Kosova

Komuna e Novoberdes
Opstina Novo Brdo - Municipality of Novo Brdo

KUVENDI KOMUNAL-SKUPSTINA OPSTINE-MUNICIPAL ASSEMBLY

Clanu Skupstine Opstine Novo Brdo
G-din/G-dj _

Na osnovu odredaba clana 43.1 Zakona za Lokalnu Samoupravu kao i na
osnovu odredaba clana 36 Statuta Opstine Novo Brdo.

SAZIVAM

Drugu redovnu sednica Skupstine Opstine koja ce se odrzati dt.:25.02.2021 (Cetvrtak)
sa pocetkom u 10:00 casova.

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa prosle sednice S.O-e;
2. Izvestaj o steti uzrokovane od Poplave tokom januara 2021g;
3. Aktivnosti oko borbe protiv pandemije Covid 19-t;
4. Izvestaj od NVO-ja, koja su dobila finansijska sredstva za pomoc gradjanima
vezano za pandemiju Covid 19-t;

5. Izvestaj komisije za nalaze Spolnjasnje Revizije za 2019g;
6. Godisnji izvestaj o radu Gradonacelnika za 2020g;
7. Razno.

Sednica bice odrzana u prostorijama S.O.-e, Novo Brdo.

Dt.: 16.02.2021
U: Novo Brdo Nebojsa Arsic

Predsedavajuci Skupstine
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Republika e Kosoves
Republika Kosova - Republic of Kosova

Komuna e Novoberdes
Opstina Novo Brdo-Municipality of Novo Brdo

ZYRA E KUVENDIT/KANCELARIJA SKUPSTINE

ZAPISNIK

Od prvog sastanka skupstine Opstine NovoBrdo odrzanog 28.01.2021, sa pocetkom u 10:00.
Na sastanku su prisustvovali :Predsedavajuci Nebojsa Arsic, zamenik predsedavajuceg Ramus

Mehmeti,clanovi skupstine:Predrag Stojkovic, Ivica Cenic,Dragana Dimic ,Negovan Jovanovic, Selatin
Nuhiu, Dobrivoje Djordjevic,Xejlane Behluli, Zymer Zymeri, Jahi Zeciri, Mirjana Simijonovic, Milica
Jovanovic,podpredsednik opstine Sinisa Dimic, Direktor Urbanizma Bojan Perie, Direktor poloprivrede
Savko Savic, Direktor Administracije Driton Abdyli,predsedavajuci OEBS-a i gradjani.
Predsedavajuci skupstine Nebojsa Arsic nakon pozdrava prisutnih rekao:pre pocetka sastanka treba

utvrditi kvorum .od ukupno 15 clanova ima 13 clanova skupstine,imamo kvorum za rad i odlucivanje izapocinjemo sastanak sa ovim:

Dnevni red
1. Odobrenje zapisnika od prethodnog sastanaka S.O;
2. Izvestaj predsedavajuceg o radu skupstine za kalendarsku 2020 godinu;
3. Odobrenje plana rada skupstine i rasporeda sastanaka za 2021 godinu;
4. Proglasenje odluke o prodaji starih amortizovanih vozila opstine NovoBrdo;
5. Drugaciji.

Predsedavajuci pitao clanovi skupstine dali se slazu sa ovim dnevnom redom ili imate nekepredloge?

Dnevni red odobravaju prisutni clanovi skupstine sa 11 glasova za ,1 uzdrzan i 1 nije glasao.
Prva tacka:Odobrenje zapisnika od prethodnog sastanaka S.O ;
Predsedavajuci otvorio diskusiju po ovim tackom.

Kako nije bio primedbi zapisnik su prisutni clanovi skupstine odobrili sa 11 glasova za 1 je bio uzdrzan a 1nije glasao.

Selatin Nuhiu rekao: mozda bi trebao <loci i zapisnik od poslednjeg vanrednog sastanka koji je odrzan,miga nismo dobili.

Predsedavajuci rekao: poslednji sastanak je bio redovan,dok smo na proslom sastanku odobrili zapisnik savanrednog sastanka

Druga tacka:Izvestaj predsedavajuceg o radu skupstine za kalendarsku 2020 godinu;
Predsedavajuci rekao: svi znate da smo se 2020,suocili i jos se jos uvek se suocavamo sa pandemijom
covid-19 i zbog ovog virusa nismo uspeli da odrzimo sve zakazane sastanke.Ali opet smo uspeli da
razgovaramo o vaznim tackama u skupstini i donesemo odluke.Skupstina Opstine odrzala je 8 redovni i 2
vanredna sastanka .svi sastanci odrzani prema godisnjem planu rada ,a na redovnim i vanrednim
sastancima odobreno je; 17 odluka koje je verifikovalo od ministarstvo instituciju za lokalnu samoupravu
.Odbor za politiku i financije gde smo za ovu godinu odrzali 8 sastanaka ,sto znaci da su pre svakog
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sastanaka skupstine jednom iscprljene tacke u ZKP-u. kada primite izvestaj sa materijalom i imate
vremena da ga procitate ako imate bilo kakvo primedbi ili sugestije izvolite.
Xejlane Behluli nakon pozdrava prisutnih rekao: sto se tice odluke kao skupstina nije istina da
ministarstvo nije vratilo nijednu odluku ,jer smo svi svedoci da je odluka vracena kada smo izvrsili prenos
sredstava i bila neligitimna kada smo raspravljali o budjetu,a u uslovi izvrsno-zakonodavne
saradnje,istina je da je dozivlavamo posto je cetvrta godina mandata,to je gotovo isti izvestaj kao i prosle
godine ,samo sam zeleo da poreknem da je ministarstvo vratilo odluku.
Predsedavajuci rekao.koja je ta odluka i za koji mesec se prica ?.
Xejlane Behluli rekao: konkretno odluka o prenosu sredstava za budjet u septembru .
Predsedavajuci rekao: mozda je bio ova odluka provericemo.
Ramus Mehmeti nakon pozdrava prisutnih rekao: prvo mislim da je to dobro jer predsedavajuci postuje
raspored izvestavanja ,uvek je nemoguce raditi i ne gresiti ,iako smo imale debate i protivljenja izmedju
clanova skupstine ,i dalje smo imali medjunacionalnu harmoniju.
Xejlane Behluli rekao: zaboravili ste da pominjete nesto ,pa se molim da ove godine nase predloge o
budjetu ,o projektima koji ce se razmatrati i predloze za glasanje,molim da kada dajemo predloge ne
uzimamo samo politickom nezadadovoljstvorn ,dobro znate dali su predloge ,ali nisu podrzani niti
predlozeni za glasanje.
Treca tacka:Odobrenje plana rada skupstine i rasporeda sastanaka za 2021 godinu;
Predsedavajuci rekao:kao i svake druge godine kada smo odobrili raspored sastanaka,imamo ga i za ovu
godinu ,ali ove godine smo edmonovim predlogom pripremili plan rada,imali smo sastanak za pripremu
ovog plana ,irnate vrernena da procitate ako imate bilo kakve predloge ili promene izvolite.
Dobrivoje Djordjevic nakon pozdrava prisutnih rekao: ja sam uzeo raspored samo KPF-a.
Predsedavajuci rekao: mozda postoji tehnicka greska sada asistentinja distribuirati raspored skupstine.
Ramus Mehmeti rekao: sto se tice plana rada ,on je dobari duznost skupstine je zajedno sa izvrsnom
vlascu da izradi plan rada,ali nazalost to se nije desilotri godine,ali ovaj plan rada takodje je manjakav jer
nije bilo predstavnika iz izvrsne vlasti na sastanku .radili smo na ovom planu radu ali koliko ce se
sprovesti ,u januaru smo imali izvestaj o trimesecni cetvrtom financijskom prosle godine ali ovaj izvestaj
nije nam stigao i u pogledu rasporedu sastanak je dobro da se odobri do septembra nakon cega se
skupstina raspusti u septembar.

predsedavajuci je predlozio odobravanje plana i rasporeda rada bez poslednja tri meseca sa 11 glasova za
1 uzdrzanim i 1 nije glasao .prisutnih clanovi skupstine odobravaju plan rada skupstine za 2021 ,godinu i
uzima se sledeca:

ODLUKA
ODOBREN Plan rada skupstine za 2021 godinu Opstine NovoBrdo.

Cetvrta tacka: Promocija odluke o prodaji starih i amortizovanih vozila Opstine NovoBrdo;
Predsedavajuci rekao: ova tacka je dosao predlog na sastanku KPF predlozena od Direktora
Administracije Driton Abdyli daje muse rec da predlozi ovu tacku.
Driton Abdyli nakon pozdrava prisutnih rekao: prema zakonu o lokalnoj samoupravi ,Opstina ima pravo
posedovanje pokretne i neporektne imovine,pokretnu imovinu Opstina ima pravo samo da kupuje a
neporektnu ima pravo da kupuje i da prodaje ali za prodaju treba i odluka skupstine.Radi se o prodaji
neiskorisceni i neispravnih alata,ideja je da se ti alati prodaju na aukciju nasa Opstina ima 20
neiskoriscenih vozila pa molim skupstinu da da dozvoli nastavak daljih procedure ,ako imate bilo kakvih
pitanje izvolite,hvala.
Predsedavajuci otvorio diskusiju za ovu tacku.

Ramus Mehmeti rekao: ovaj put je zahtev stigao formalno jer nemamo materijal .ali ako je materijalan pre
dve godine i ako je skupstina za,ali treba da se zasniva na tome koja se odluka donosi o onome sto
dajemo na prodaju.
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Xejlane Behluli rekao: u vezi sa ovim tackom to je bio i u KPF,i dovoljno smo razgovarali .Direktor je
predlozio da skupstina formira odbor,ako zelimo dobro je podrzati.

Dobrivoje Djordjevic rekao: sa ovim smo se bavili i prosle godine .dobro je prodati ta vozila i pomoci
bolesnoj deci ili nekome drugom ,dobro je prodati ta vozila i vise se ne baviti tim pitanjima.
Selatin Nuhiu nakon pozdrava prisutnih rekao: mislim da bi danas trebalo usvojiti ovu tacku da bismo te
automobile prodali da bismo kupili druge niti predsedavajuceg nema sluzbenih automo,ma nemaju ni
materijal da nam posaleju ,verujem da je to dobra ideja i da je dobro to podrzati.
Kako nije bio drugih rasprava sa 11 glasova za ,2 nisu glasali,ovu tacku odobravaju prisutni clanovi
Skupstine i uzima se sledeca :ODLUKA

USVAJANJE Odluka za prodaju starih i amortizovanih vozila Opstine NovoBrdo.

Peta tacka:drugaciji;
Predsedavajuci otvorio diskusiju po ovim pitanju.

Ramus Mehmeti rekao: kao sto znate svake godine skupstina opstine uzeo odluku za punjene telefona ali ovu
godinu predlazem da mu se donose i predsedavajuceg odbora
Zymer Zymeri nakon pozdrava prisutnih rekao: zahtevam da NBO budu pozvane na sledeci sastanak i pokazeju
gde su potrosili stredstva koje su dobili .
Predsedavajuci je rekao:imamo plan rada za ovu tacku.

Predsedavajuci je stavio na glasanje predlog za punjene telefonom,od 20 euro svaki mesec za predsedavajuceg ,i
zamenika predsedavajuceg 10 euro za clanovi skupstine ,zluzbenici sto rade za skupstinu i predsedavajucegodbora.

Za 12 glasova za, 1 nije glasao,ovaj predlog odobravaju prisutnih clanovi skupstine i prihvata se sledeca:
ODLUKA

USVAJANJE odluka za punjene telefona.

Kako nije bilo daljih diskusija predsedavajuci zahvalio se prisutnima na ucescu.

Sastanak je zavrsen u 10:45.

Valmire Mustafa
Zapinik Nebojsa Arsic

predsedavajuceg Skupstine

(11. 1Cu_Lf
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